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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2014/15:373 Luftfartsstrategin och riksdagens tillkännagivanden 

Regeringen har aviserat att man avser att presentera en luftfartsstrategi under 
2015. Vad denna ska innehålla, vid sidan av en flygskatt, har ännu inte kommit 
till riksdagens kännedom. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Anna Johansson:

 

På vilket sätt avser statsrådet att beakta riksdagens tillkännagivande ”En 
strategi för luftfarten” i arbetet med att fram en ny luftfartsstrategi?

………………………………………

Edward Riedl (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin

Från Riksdagsförvaltningen
2015-03-31
Besvaras senast
2015-04-10 kl. 13.30


